
  
    R O M Â N I A 

 JUDEŢUL BISTRIŢA-NĂSĂUD 
      CONSILIUL JUDEŢEAN 
    Nr. IC/10347 din 27.09.2013 
          

PROCES – VERBAL 
încheiat astăzi, 25 septembrie 2013,  în şedinţa ordinară a  

Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud 
 
 Lucrările şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud din data 
de 25 septembrie 2013 se desfăşoară în sala de şedinţe a Palatului Administrativ 
al Judeţului Bistriţa-Năsăud, începând cu ora 15ºº. 

Conform prevederilor Dispoziţiilor Preşedintelui Consiliului Judeţean 
Bistriţa-Năsăud nr. 227 din 20.09.2013 privind convocarea Consiliului Judeţean 
Bistriţa-Năsăud în şedinţă ordinară la data de 25 septembrie 2013, ora 15.00 şi 
230 din 25.09.2013 privind completarea ordinii de zi a şedinţei ordinare a 
Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud din data de 25 septembrie 2013, ora 15.00, 
consilierii judeţeni au fost convocaţi la şedinţa ordinară a Consiliului Judeţean 
Bistriţa-Nãsãud din data de 25 septembrie 2013, în scris, prin invitaţie, telefonic 
şi prin mass-media. 

Anunţul cu privire la proiectul ordinii de zi a fost afişat şi la sediul instituţiei 
şi pe site-ul www.portalbn.ro .   

* 
În sală este prezent domnul preşedinte Emil Radu Moldovan şi din totalul 

de 29 consilieri judeţeni în funcţie, sunt prezenţi 26 consilieri judeţeni.   
Absentează următorii consilieri judeţeni: domnul Pugna Alexandru-

vicepreşedinte care se află în concediu de odihnă, domnul consilier judeţean 
Urîte Florin Radu absent motivat conform cererii înregistrată la Consiliul Judeţean 
Bistriţa-Năsăud la nr. VII/9965/19.09.2013 şi domnul consilier judeţean 
Sighiartău Robert Ionatan absent nemotivat, conform listei de prezenţă care se 
află la dosarul special al şedinţei. 

Este prezentă la şedinţă şi domnişoara director executiv al Direcției 
administrație locală Mica Oprea care înlocuieşte secretarul judeţului, domnul Iosif 
Redl aflat în concediu de boală. 

* 
Au fost invitate şi se află prezente persoane din aparatul de specialitate al 

Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud: Moldovan Florin Grigore – administrator 
public al judeţului; Sabo Augustin – şef serviciu; Jurje Ana – şef serviciu; Deac 
Raluca – director executiv; Răscol Maria – consilier asistent; Vereş Paul – 
consilier principal; Moldovan Nicoleta – consilier principal Nemeş Graţiela – 
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director Cabinet preşedinte; Sîngeorzan Ştefan şi Ivan Bogdan – consilieri 
peşedinte. 

În calitate de invitaţi mai participă: Fontul Delia Claudia – Director general 
Direcţia de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Judeţul Bistriţa-Năsăud, 
Nuşfelean Ionut – Şef serviciu Direcţia de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului 
Judeţul Bistriţa-Năsăud; 

Locotenent colonel Florea Constantin – Inspector Şef Inspectoratul Pentru 
situaţii de Urgenţă Bistriţa-Năsăud; 

Reprezentanţii mass-media.  
* 

Domnul preşedinte Emil Radu Moldovan adresează salutări tuturor 
participanţilor şi declară deschisă şedinţa Consiliului Judeţean. 
 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Sărut-mâinile, buna ziua stimaţi colegi. Bine aţi venit la şedinţa ordinară de 
consiliu. Din totalul de 29 de consilieri judeţeni sunt prezenţi 25 de consilieri, 
fiind astfel îndeplinite prevederile legale pentru buna desfăşurare a lucrărilor 
şedinţei.  
  Înainte de a trece la Proiectul ordinii de zi o să vă supun atenţiei 
dumneavoastră şi pe urmă aprobării Procesul verbal al şedinţei ordinare din 26 
august 2013.  
  Dacă sunt intervenţii? Dacă nu deschidem procedura de vot, vă rog să 
votaţi. 

* 
Întră în sală domnul consilier judeţean Coman Samuel Leon şi participă la vot. 

 

* 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Cu 27 de voturi „pentru” Procesul verbal a fost aprobat. Vă mulţumesc. 
 

* 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte –  
Ţinând cont de o situaţie de urgenţă intervenită, la Proiectul ordinii de zi 

care v-a fost comunicat, vă fac propunerea cu completarea ordinii de zi, cu un 
nou Proiect de hotărâre la care o să-i dau citire în ordinea lui. Este vorba de o 
modificare a unei hotărâri de consiliu prin care avem o anumită contribuţie în 
parteneriatul care îl avem în A.D.I. Transilvania de Nord. Sumele care au fost 
primite de către A.D.I. s-au triplat faţă de ceea ce aveam şi atunci se modifică 
puţin şi contribuţia noastră în acest proiect. De sumele suplimentare domnul 
coleg colonel Florea, ne-a informat că o să fie achiziţionată o autospecială pentru 
salvări de la înălţime, o autospecială cu scară. 
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Ca prim punct pe ordinea de zi: 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de organizare 
şi funcţionare al Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia 
Copilului Bistriţa-Năsăud. 

2. Proiect de hotărâre privind modificarea Anexei nr.2 la Hotărârea 
Consiliului Județean Bistrița-Năsăud nr. 111/2013 privind 
modificarea organigramei şi a statului de funcţii la aparatul de 
specialitate  al Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud. 

3. Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului 
Judeţean Bistriţa-Năsăud nr.119/2013 privind aprobarea  
participării Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud la Proiectul 
„Îmbunătăţirea dotării cu echipamente a bazelor operaţionale 
pentru  intervenţii în situaţii de urgenţă din Transilvania de Nord - 
etapa a  III – a”, aprobarea activităţilor cu care va fi implicat în 
managementul Proiectului şi a cheltuielilor aferente acestuia.  

4. Diverse. 
Dacă sunt intervenţii din partea dumneavoastră? Dacă nu deschid 

procedura de vot pentru aprobarea ordinii de zi, vă rog să votaţi. 
Cu 27 de voturi „pentru” Ordinea de zi a fost aprobată. Vă mulţumesc. 
 

* 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Intrăm în dezbaterea primului proiect, Proiect de hotărâre privind 

aprobarea Regulamentului de organizare şi funcţionare al Direcţiei 
Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Bistriţa-Năsăud. 

Comisia de administraţie, vă rog avizul. 
Mereuţă Mircea: - consilier judeţean – 
Comisia de administraţie acordă aviz favorabil pentru Proiectul de hotărâre 

în forma prezentată de iniţiator. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Vă mulţumesc domnule preşedinte. Comisia economică, vă rog avizul. 
Stroe Iulian Cristian: - consilier judeţean – 
Aviz favorabil. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Vă mulţumesc, domnule preşedinte.  
Dacă sunt intervenţii? Dacă nu sunt intervenţii, deschidem procedura de 

vot, vă rog să votați. 
Cu 27 de voturi „pentru” Proiectul de hotărâre a fost adoptat. Vă 

mulţumesc. 
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* 
 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Proiectul numărul 2 Proiect de hotărâre privind modificarea Anexei 

nr.2 la Hotărârea Consiliului Județean Bistrița-Năsăud nr. 111/2013 
privind modificarea organigramei şi a statului de funcţii la aparatul de 
specialitate al Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud. 

Comisia de administraţie, vă rog avizul. 
Mereuţă Mircea: - consilier judeţean – 
Aviz favorabil. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Vă mulţumesc. Comisia economică, vă rog avizul. 
Stroe Iulian Cristian: - consilier judeţean – 
Aviz favorabil. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Vă mulţumesc. Intrevenţii? Vă rog doamna consilier. 
Monica Săsărman: - consilier judeţean – 
Mulţumesc domnule preşedinte. Nu am observat în mapa cu documente 

aferente acestui proiect, dacă există şi acordul persoanelor care urmează să fie 
transferate dintr-un compartiment în celălalt? 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Modificarea este făcută la cererea persoanelor care vor să se transfere de 

la un compartiment la altul. 
Dacă nu sunt alte intervenţii deschidem procedura de vot, vă rog să votaţi. 
Cu 27 de voturi „pentru” Proiectul de hotărâre a fost adoptat. Vă 

mulţumesc. 
* 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Proiectul nr.3 Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii 

Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud nr.119/2013 privind aprobarea  
participării Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud la Proiectul 
„Îmbunătăţirea dotării cu echipamente a bazelor operaţionale pentru  
intervenţii în situaţii de urgenţă din Transilvania de Nord - etapa a  III 
– a” , aprobarea activităţilor cu care va fi implicat în managementul 
Proiectului şi a cheltuielilor aferente acestuia.  

Comisia de administraţie, vă rog avizul. 
Mereuţă Mircea: - consilier judeţean – 
Aviz favorabil. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Vă mulţumesc. Comisia economică, vă rog avizul. 
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Stroe Iulian Cristian: - consilier judeţean – 
Aviz favorabil. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Intervenţii? Dacă nu sunt intervenţii deschidem procedura de vot, vă rog să 

votaţi. 
Mulţumesc. Cu 27 de voturi „pentru” Proiectul de hotărâre a fost 

adoptat. Dacă sunt intervenţii la diverse? Domnul Matei şi pe urmă domnul 
Coman. Domnul Neia, scuze. Ştiind care este intervenţia m-am dus cu mintea 
dincolo. Semnasem dimineaţă răspunsul pentru dumneavoastră. La următorul 
paşte dau un miel domnule consilier judeţean. 

Emil Neia Lăcătuş: - consilier judeţean – 
Am răspunsul aici dar nu coincide răspunsul ce mi s-a pus la dispoziţie. 

Vreau să fac o interpelare pe tema Spitalului judeţean domnule preşedinte. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Vă rog. 
Emil Neia Lăcătuş: - consilier judeţean – 
Datorită faptului că Spitalul judeţean este sub tutela consiliului judeţean şi 

mai ales că avem şi un domn vicepreşedinte în Consiliul de administraţie, am 
avut ocazia de a fi intrat în trei spitale din trei judeţe, Mureş, Cluj şi Bistriţa din 
nefericire, şi am fost chiar abordat în Spitalul judeţean din Bistriţa cu mâncarea. 
Nu ştiu care este situaţia cu mâncarea care este sub orice critică. Multă lume se 
plângea domnule, este într-o caserolă, eu credeam că se aduce mâncarea de 
undeva de la un restaurant, dar am înţeles că avem la Spitalul judeţean cantină. 
Se dă numai exact felul doi cum s-ar spune. M-a abordat cineva de la diabet, şi 
mi-a spus domnule, ziua mâncăm cartofi cu o pulpă sau ceva, în cealaltă zi orez, 
în cealaltă zi cartofi şi orez şi tot aşa, altceva nimic. Am avut ocazia v-am spus în 
Cluj, la Mureş, este sală de mese, care pot să aibă ocazia să meargă la masă, 
unde se serveşte felul întâi ciorbă cum se servea şi la noi până acum şi un 
desert. Nu stiu, nu avem buget sau care este situaţia? 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Aud prima dată despre lucrul acesta. 
Emil Neia Lăcătuş: - consilier judeţean – 
Eu am fost abordat în spital şi chiar am vrut să discutăm pe tema aceasta. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Domnule consilier am înţeles, verificăm şi o să vă comunicăm răspunsul 
Emil Neia Lăcătuş: - consilier judeţean – 
Rugămintea mea să se facă. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Eu am fost în vizită la spital, am văzut şi cantina care este una modernizată 

cu echipamente de ultimă generaţie, am văzut şi sălile de mese în care se servea 
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masa, nu ştiu punctual dacă sunt oameni care nu se pot deplasa şi acolo se duce 
mâncare în caserole, nu ştiu să vă răspund. 

Emil Neia Lăcătuş: - consilier judeţean – 
În caserole se serveşte. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
E în regulă, am înţeles o să-i rog pe colegii mei să noteze întrebarea 

dumneavoastră, o să verificăm şi o să vă comunicăm răspunsurile cu ce este 
acolo. 

Emil Neia Lăcătuş: - consilier judeţean – 
Aş mai avea o rugăminte dacă totuşi evidenţa populaţiei mai există sub  

tutela consiliului judeţean. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Da. 
Emil Neia Lăcătuş: - consilier judeţean – 
Am avut ocazia în judeţ, multe cazuri în care sunt oameni care nu au 

buletine, care nu au certificate de naştere, care nu au........ 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Aş avea rugămintea de data aceasta, haideţi să încercăm în scris să 

identificăm câteva situaţii concrete ca să pot să mă adresez şi eu concret. Ştiţi că 
sunt multe Servicii de Evidenţă Informatizată a Persoanei, care lucrează şi în 
coordonarea primăriei Bistriţa, la Năsăud şi în alte zone, să vedem punctual şi să-
i rog pe colegii noştrii de la Serviciul de Evidenţă Informatizată a Persoanei de la 
nivel judeţean să facă verificările necesare, dar rugămintea să-mi daţi un 
exemplu punctual să ştim ce să verificăm.  

Emil Neia Lăcătuş: - consilier judeţean – 
Păi comunelea acestea mari. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Scrieţi-ne şi nouă o adresă, o să mă ocup să vedem despre ce este vorba. 
Emil Neia Lăcătuş: - consilier judeţean – 
Mulţumesc. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Domnul Coman, vă rog. 
Coman Samuel Leon: - consilier judeţean – 
Domnule preşedinte, stimaţi colegi, am avut o discuţie foarte interesantă 

ieri la Comisia de administraţie cu doamna director, de la Direcţia pentru 
Protecţia Copilului şi aş vrea să dezbatem puţin şi în plen, legat de adopţii. Am 
avut ocazia anul trecut şi anul acesta, întâmplător două verişoare de ale mele au 
adoptat una doi copii şi una un copil anul acesta şi am fost curios să întreb câţi 
copii se adoptă în fiecare an şi câţi se abandonează? Doamna director mi-a spus 
nişte lucruri, poate nu le cunoaştem mulţi dintre noi, în fiecare zi aproape se 
abandonează copii la Spitalul judeţean sau în alte părţi. Ar fi poate util să ne 
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gândim şi să bugetăm pentru anul viitor, o campanie specială, dacă sunteţi de 
acord şi nu vi se pare lucrul acesta anormal, o campanie specială pentru adopţii. 
Se adoptă în jur de 5 copii am înţeles pe an şi se abandonează câteva sute în 
fiecare an, în judeţul nostru. Este un lucru foarte grav, ştiţi bine cel puţin o parte 
dintre dumneavoastră să aveţi idee, poate de pe la televizor ce înseamnă un 
copil abandonat, cu problemele afective pe care le are şi chiar dacă eu zic, că 
Direcţia pentru Protecţia Copilului din ce în ce mai bine are grijă de aceşti copii şi 
condiţiile s-au schimbat foarte tare în ultimii 15 ani. Eu întâmplător de foarte 
mulţi ani am legătură cu ei şi s-au schimbat foarte tare condiţiile acolo, înspre 
bine, dar de 10 ori, de 20 de ori trăieşte un copil mai bine în familie faţă de un 
copil care trăieşte instituţionalizat. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Domnule consilier concret. Până acum nu am înţeles nimic, concret ce aţi  

vrea să faceţi? 
Coman Samuel Leon: - consilier judeţean – 
Să ne gândim la un buget pentru o campanie, pentru adopţii. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Trebuie să convingem Guvernul să modifice legislaţia, sau ce campanie să 

facem?  
Coman Samuel Leon: - consilier judeţean – 
Nu. Să convingem oamenii care nu au copii, verişoarele mele nu aveau 

copii, la 35-40 de ani, au zis haide să adopt un copil pentru că este foarte 
important asta. Ei fiind în subordinea noastră este şi responsabilitatea noastră, 
faptul că există foarte mulţi copii abandonaţi şi un pic de intervenţie pe direcţia 
asta nu cred că ar pica rău. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Ce ziceţi dumneavoastră să încercăm să facem voluntariat în zona aceasta?  

Uite eu o să vă vin alături, să încercăm să-i convingem pe oameni să nu mai 
bugetăm campanii de genul acesta. Domnul consilier Lupşan şi domnul consilier 
Moldovan. 

Lupşan Nicolae Grigore: - consilier judeţean - 
Un astfel de proiect poate fi făcut de o asociaţie nonguvernamentală în 

cadrul proiectelor pe secţiunea socială cum am avut şi în acest an. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 

 Mulţumesc domnule consilier. Domnul Moldovan Andrei. 
 Moldovan Andrei Valentin: - consilier judeţean- 
 Domnul Coman are dreptate dar trebuie completat cu ceva. Este foarte 
utilă o campanie, dar campania cred eu trebuie să pornească de la o chestiune 
de educaţie care să se desfăşoare în primul rând prin licee, pentru că multe 
dintre mame sunt tinere şi minore şi de acolo porneşte totul. Eu aşa ştiu poate 
greşesc dar .... 
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Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
 Cred că mamele acelea nu ajung pe la şcoală.  

Moldovan Andrei Valentin: - consilier judeţean- 
Tocmai asta este, că sunt tocmai dintre acei copii, care absentează, care 

nu merg la şcoală, adică trebuie mers mână în mână cu Inspectoratul Şcolar, cu 
oraganele din domeniul sănătăţii. Este o chestiune complexă, totuşi. Deci nu 
putem să mergem, zic eu, pe o singură direcţie, trebuie să vedem şi rădăcina 
unde este şi acolo trebuie lucrat. Mulţumesc. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
 Domnule consilier poate un prim proiect între arcul puterii şi al opoziţiei 
privind această campanie, colegii noştrii de la Direcţia de Asistenţă Socială şi 
Protecţia Copilului vă stau la dispoziţie. Cred că ar trebui mobilizate şi ONG-uri de 
profil care desfăşoară activităţi în aceste zone, împreună cu Inspectoratul Şcolar 
Judeţean şi eu nu refuz din start un asemenea lucru, poate pe proiectele cu 
sume nerambursabile pe care le-am avut, printr-un ONG ne gândim la aşa ceva, 
sau dacă din Consiliul judeţean trebuie suportată o anumită sumă care să 
însemne materialele pentru a face această campanie, de acord, este o problemă 
cu, care ne confruntăm, e o problemă mai delicată la Spitalul judeţean, e o 
problemă până copilul de acolo trece prin toate procedurile să ajungă, adopţiile 
sunt îngreunate, atunci când să se producă apare mama sau tatăl natural şi 
refuză, nici nu îşi ia copilul dar nici nu este de acord cu adopţia. Este un domeniu 
complicat cu o situaţie nu tocmai roză. Rugămintea să gândiţi un asemenea lucru 
şi în principiu nu cred că cineva din acest consiliu va fi împotriva unui asemenea 
proiect.  
 Alte intervenţii vă rog. 
 Curteanu Eugen Dicones: - consilier judeţean – 
 Dacă îmi permiteţi domnule preşedinte. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
 Vă rog. 
 Curteanu Eugen Dicones: - cosnilier judeţean – 
 Mulţumesc domnule preşedinte. Aş vrea punctual, zic eu chiar bine, un 
potenţial părinte, un potenţial adoptator se loveşte de nişte piedici birocratice pe 
care nu ştiu dacă vi le-a expus doamna director. Şi era interesant să vă spună 
doamna director câte solicitări de adopţii au fost în cursul unui an, pentru a 
vedea proporţia dintre solicitări şi copiii efectiv adoptaţi. Intuiesc eu, nu am date, 
intuiesc eu că discrepanţa este foarte mare, tocmai datorită acestor piedici 
birocratice şi acolo ar trebui umblat la cadru legal. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
 Doamna consilier Săsărman, vă rog. 
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Monica Săsărman: - consilier judeţean – 
 Mulţumesc domnule preşedinte. Salut iniţiativa dumneavoastră de a fi 
voluntar în a promova interesul superior al minorului. Cred că în pelerinajele pe 
care le faceţi prin judeţ puteţi să accentuaţi în mesajele pe care le transmiteţi 
locuitorilor şi problema legată de copii. Însă eu doresc să vă supun atenţiei şi să 
vă solicit un punct de vedere şi o reacţie clară, fermă, cu privire la situaţia 
locuitorilor din Lechinţa, mai exact problema vizează apa, sau Valea Lechinţei, 
care din punctul meu de vedere reprezintă un mediu de infecţie extraordinar 
pentru locuitorii de acolo. Am înţeles că domnul primar v-a înaintat o adresă prin 
care vă solicita sprijin în a rezolva problema şi cred că dumneavoastră în dubla 
calitate pe care o aveţi puteţi să interveniţi şi de ce nu chiar să fie acţionată în 
instanţă instituţia responsabilă de zona respectivă, pentru ca locuitorii să aibă 
condiţii decente. Este un loc infect extraordinar de poluant în acelaşi timp. 
Mulţumesc. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
 Da, am înţeles şi studiem problema. Va urma într-o etapă următoare în 
această toamnă să discutăm şi etapa a doua a masterplanului de apă şi de 
canalizare, sunt multe probleme în diferite comunităţi, datorită lipsei reţelelor de 
canalizare. În zona de câmpie este o problemă acută, privind în mod special 
alimentarea cu apă, odată cu acest proces al încălzirii globale şi a extinderii 
fenomenelor de secetă şi în zona noastră, sunt 2-3 luni pe an în care împreună 
cu colegii de la Aquabis, cu domnul colonel Florea, trebuie să facem în 
permanenţă intervenţii cu cisterne să aducem apă pentru că sunt probleme 
foarte grave. Urmează ca împreună cu, colegii primari în ADI să avem o primă 
discuţie, aţi văzut că s-au modificat şi regulile prin care se atribuie sumele pe 
POS-ul de mediu, înainte era cumva împărţită o anumită sumă pentru fiecare 
judeţ, în momentul de faţă modificarea este pe procedura primul venit, primul 
servit. Am avut ieri o discuţie cu managementul de la Aquabis, în urma discuţiilor 
repetate făcute în primăvară cu, consultanţii. Suntem în fază finală cu 
propunerile, urmează să le discutăm în ADI şi sigur pe urmă în plenul Consiliului 
judeţean şi îmi doresc foarte mult să fim printre primii care depun la Ministerul 
Mediului documentele pentru etapa a II-a a masterplanului. Dacă sunt alte 
intervenţii? Dacă nu vă mulţumesc şi vă doresc o după masă plăcută.  

Scuze, vă rog. 
Cîrcu Mirela Maria: - consilier judeţean- 
O scurtă intervenţie. Aş vrea să ştiu în ceea ce priveşte reparaţia drumului 

Bistriţa-Rodna, cu cine putem lua legătura? 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Legătura în mod direct se ia cu reprezentantul Guvernului în teritoriu, 

pentru problemele care ţin de problemele guvernamentale, dar vă răspund în 
continuare, este o problemă pe care şi eu o cunosc, care am discutat-o şi când 
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domnul ministru Şova a fost la Bistriţa. Am fost sesizat de către oamenii de 
acolo, inclusiv de către primarii din zonă, o ultimă discuţie am avut-o azi în jurul 
orei 10.00 cu domnul ministru şi cu domnul director Cecan care mergea la 
domnul ministru să încerce să găsească o soluţie ca reparaţiile să poată să fie 
efectuate. 

Cîrcu Mirela Maria: - consilier judeţean- 
 Vine iarna şi sunt adevărate fântâni să ştiţi. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
 Drumurile naţionale ţin de CNADNR, nu de Consiliul judeţean. 

Cîrcu Mirela Maria: - consilier judeţean- 
 Ştim, dar am vrut doar să ştim dacă....... 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
 Eu v-am dat răspunsul suplimentar la întrebare că am făcut demersuri şi 
eu, chiar dacă nu este treaba mea. 

Cîrcu Mirela Maria: - consilier judeţean- 
 Mulţumesc. 

* 
 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Vă doresc o după masă plăcută. 
Declar şedinţa închisă. 
Drept pentru care s-a încheiat prezentul proces-verbal. 

 
 
 
 
 

    P R E Ş E D I N T E,    p.SECRETARUL JUDEŢULUI, 
EMIL RADU MOLDOVAN                 DIRECTOR EXECUTIV 

              MICA OPREA 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Intocmit: consilier asistent Răscol Maria 


